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§ 1 O.F.M.Ö. – Ordförande förklarar mötet öppnat

Ordförande Hjalmar Mårtensson förklarade mötet öppnat kl. 18.01. Mårtensson förklarade hur
mötet går till och att alla måste justera in sig.

§ 2 Tid och sätt för mötet

Mötet godkände tid och sätt för vårterminsmötet.

§ 3 Val av mötesordförande

Ordförande Hjalmar Mårtensson nominerade Erik af Klinteberg till mötesordförande.

Mötet beslutade

att välja Erik af Klinteberg till mötesordförande.

§ 4 Val av mötessekreterare

Mötesordförande Erik af Klinteberg nominerade Hanna Areskoug till mötessekreterare.

Mötet beslutade

att välja Hanna Areskoug till mötessekreterare.

§ 5 Val av justerare tillika rösträknare tillika omfamnare

Mötesordförande Erik af Klinteberg nominerade Christopher Doggett samt Samin Ahmed Chowd-
hury.

Mötet beslutade

att utse Christopher Doggett och Samin Ahmed Chowdhury att, jämte mötesordförande,
justera protokollet

att även utse dessa till rösträknare tillika omfamnare.

§ 6 Justering av röstlängden

Mötet beslutade att justera röstlängden enligt rostsystem.

§ 7 Adjungeringar

Teodor Bucht önskade att bli adjungerad.

Mötet beslutade

att att adjungera Teodor Bucht.
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§ 8 Mötesinformation

Mötesordförande Erik af Klinteberg föredrog mötesformalian.

Mötessekreterare Hanna Areskoug föredrog styrelsens förslag på mötesordning enligt handling-
arna.

Mötet beslutade

att diskussionstid vid motioner & propositioner är 15 minuter, varav de 5 första är avsatta
till enbart frågor

att efter utsatt diskussionstid yrkar sektionsmötesordförande på streck i debatten

att varje kandidat har möjligheten att presentera sig i högst 3 minuter därefter öppnas det
upp för frågor. Totalt får presentation och frågor ta högst 7 minuter

att vid kandidaturer som inte annonserats till valberedningen innan mötet skall ytterligare
3 minuter för frågor läggas till på den totala presentationstiden för samtliga kandidater
i det valet.

att valberedningen har rätt att ställa de 3 första frågorna. Frågor av allmän karaktär måste
inte ställas till samtliga kandidater

att kandidaterna har rätt att välja en person som pläderar för kandidaten. Kandidaten som
nomineras av valberedningen har rätt att be valberedningen plädera för kandidaten

att pläderingen sker efter att alla presentationer för en post genomförts. Kandidaten får
närvara på pläderingen om så önskas

att pläderingen får som mest ta 3 minuter

att dessa riktlinjer kan ändras om mötet känner att det är nödvändigt. En ändring av
riktlinjerna kräver 2/3-majoritet.

Mötet återgick till denna punkt efter § 21.1 Inspketor där sektionsmötesordförande Erik af
Klinteberg föredrog mötesordningen igen. Därefter gick mötet tillbaka till § 21.2 Styrelsepreses.

§ 9 Godkännande av föredragningslista

Mötessekreterare Hanna Areskoug föredrog föredragningslistan enligt handlingarna.

Areskoug yrkade på

att lägga till § 18 Hållbarhetsplan för 2023

att lägga till § 19.9 Proposition angående revidering av budget för verksamhetsåret 2023.

Mötet beslutade

att enhälligt lägga till § 18 Hållbarhetsplan

att enhälligt lägga till § 19.9 Proposition angående revidering av budget för verksamhets-
året 2023

att bifalla föredragningslistan med ovanstående ändringar.

§ 10 Meddelanden

Ingen hade något att meddela.

§ 11 Ledningens verksamhetsberättelse för 2022

Nils Thorin, sektionsordförande för 2022, föredrog ledningens verksamhetsberättelse för 2022.
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Mötet beslutade

att lägga ledningens verksamhetsberättelse för 2022 till handlingarna.

§ 12 Bokslut för 2022

Erik Nilsson och Nils Thorin, kassör för 2022 respektive sektionsordförande för 2022, föredrog
bokslutet för 2022. Nilsson och Thorin föredrog varför en del ändringar skett i budgeten, samt
uppmärksammade mötet på ett par fel som fanns i budgeten i handlingarna.

Nilsson berättade att en stor förändring det förgångna året var att de anlitade företaget Aspia
för att granska sektionens ekonomiska händelser samt göra bokslutet. Denna förändring har lett
till en del omständigheter vilket i sin tur har lett till fördröjningar av bland annat bokslutet.
Denna fördröjning har därefter medfört att revisorerna inte har hunnit granska det ännu.

Mötet beslutade

att lägga bokslutet för 2022 till handlingarna.

§ 13 Revisionsberättelse för 2022

Isabella Ljung och Teodor Bucht, revisorerna för 2022, berättade att till följd av att bokslutet
kom in så sent har de inte haft tid att granska det. De meddelade att revisionsberättelsen istället
kommer presenteras på ett extrainsatt sektionsmöte senare i vår.

Ljung och Bucht yrkade därför på

att bordlägga punkten.

Mötet beslutade

att bordlägga punkten.

§ 14 Beslut angående ansvarsfrihet för styrelsen 2022

Isabella Ljung och Teodor Bucht, revisorerna för 2022, meddelade att till följd av att de ej hunnit
granska bokslutet kan de ej yrka på ansvarsfrihet för styrelsen 2022.

Ljung och Bucht yrkade på

att bordlägga punkten.

Mötet beslutade

att bordlägga punkten

§ 15 Bokslutsdisposition för 2022

Erik Nilsson och Nils Thorin, kassör för 2022 respektive sektionsordförande för 2022, föredrog
bokslutsdispositionen.

Mötet beslutade

att bifalla bokslutsdispositionen.

Mötet beslutade att gå till § 17 Stadfästande av redaktionella ändringar eftersom Samuel Ek-
ström som skulle föredra nominering för § 16 Årets lärare inte hunnit till mötet ännu.

§ 16 Årets lärare
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Mötet kom till denna punkt efter § 17 Stadfästande av redaktionella ändringar

Utbildningsminister Samuel Ekström föredrog nomineringen enligt handlingarna.

Mötet beslutade

att välja Johan Lundgren till Årets lärare för 2023.

Mötet gick därefter till § 18 Hållbarhetsplan för 2023.

§ 17 Stadfästande av redaktionella ändringar

Mötet kom till denna punkt efter § 15 Bokslutsdisposition för 2022.

Vice ordförande Aron Allen föredrog punkten enligt handlingarna.

Mötet beslutade

att stadfästa samtliga redaktionella ändringar som finnes i handlingarna.

Mötet gick därefter till § 16 Årets lärare.

§ 18 Hållbarhetsplan för 2023

Sektionsordförande Hjalmar Mårtensson föredrog kort om hållbarhetsplanen som styrelsen tagit
fram med hjälp av hållbarhetssamordnarna.

Mötet beslutade

att godkänna hållbarhetsplanen.

Vice cafémästare Samin Ahmed Chowdhury uppmärksammade därefter mötet på att punkterna
under cafémästeriet i hållbarhetsplanen ej var de punkter som cafémästeriet och hållbarhetssam-
ordnarna hade kommit fram till.

Mötesordförande Erik af Klinteberg yrkade på

att riva upp beslutet om att godkänna hållbarhetsplanen.

Mötet beslutade

att bifalla af Klintebergs yrkande.
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Ahmed Chowdhury läste därefter upp den mejlkonversation han och hållbarhetssamordnarna
haft.

Ahmed Chowdhury yrkade på

att stryka de två punkter under cafémästeriet i hållbarhetsplanen och lägga till följande
punkter:

• Caféets undantag angående vegetarisk mat i hållbarhetspolicyn kvarstår, även
om caféet ämnar att arbeta proaktivt med frågan.

• Försöka fasa ut icke lakto-ovo vegetariskt livsmedel.

• Minska produktion om lägre försäljning förväntas för att minimera matsvinn.

• Se till att marginaler är rimliga och att svinn minimeras för att cafeet ska lyckas
så gott som möjligt med hänsyn till budgeten.

Styrelsen jämkade sig med ändringsyrkandet.

Mötet beslutade

att godkänna hållbarhetsplanen med Ahmed Chowdhurys ändringsyrkande.

§ 19 Propositioner

Vice ordförande Aron Allen presenterade hur styrelsen arbetat fram propositionerna som
lagts fram till mötet.

§ 19.1 Proposition angående sektionens innehav av värdepapper

Samuel Eklund och Svante Sandblom, styrelsepreses respektive styrelseledamot, föredrog mo-
tionen enligt handlingarna.

Mötet diskuterade om det låg i sektionens intresse att behålla sektionens investeringar i fonder
eftersom det är en form av placering och kan ses som ett bra sätt att förvalta sektionens
egna kapital på. Diskussionen fortsatte sedan gällande vem som ska ansvara för vilka fonder
pengarna investeras i. Styrelsen och kassören som ansvarar för det för närvarande ansåg sig
inte ha den tid som krävs för att sätta sig in i vilka fonder sektionens pengar bör investeras i.
Åsikten lyftes att man inte kontinuerligt behöver ha uppsikt över de pengarna man investerat
i fonder om man valt bra fonder.

Mötet beslutade

att avslå propositionen i sin helhet.

§ 19.2 Proposition angående policy för företagsspons

Lisa Fredriksson och Svante Sandblom föredrog propositionen enligt handlingarna.

Mötet diskuterade hur policyn för företagsamheten skulle komma att påverka näringslivs-
utskottets verksamhet. Främst ansågs det vara stycket angående nivåerna samt punkten att
avstå från samarbete med företag som huvudsakligen sysslar med vapenproduktion som skul-
le påverka. Vidare ansåg mötet att graderingen av företag i olika nivåer kan komma att leda
till en del oklarheter och stor tolkningsbredd då det inte finns tydliga riktlinjer. Möter ansåg
att sådana riktlinjer borde i sådant fall tas fram i samråd av exempelvis styrelsen, närings-
livsutskottet och samvetet.

Samuel Berggren yrkade på

att stryka andra stycket med de tre nivåerna.

Styrelsen jämkade sig inte.

Diskussionen fortsatte sedan angående om det är i sektionens intresse att helt avstå från
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företag som huvudsakligen sysslar med vapenproduktion. Det diskuterades om det vore att
inte visas upp en potentiell arbetsmarknad för medlemmarna på sektionen då näringslivs-
utskottets uppgift dels är att visa upp de olika arbetsmarknaderna som finns. Vidare ansåg
mötet att det finns andra arbetsmarknader som inte visa upp på sektionen heller så det bor-
de inte ha en så stor påverkan utan att det mer handlar om sektionens ställningstagande
gällande vapenindustrin. Då sektionen i nuläget heller ej samarbetar med något företag som
huvudsakligen sysslar med vapenproduktion kommer policyn i det avseendet inte påverka
näringslivsutskottets verksamhet särskilt mycket.

Kassör Christopher Doggett yrkade på återremittering.

Styrelsen jämkade sig inte.

Mötet beslutade

att bifalla propositionen med Samuel Berggrens ändringsyrkande.

Mötet ajournerades från kl 20.27 till 20.57 och återupptogs 21.03

§ 19.3 Proposition angående andra läsningen av icke-medlemmars rätt att vara funktionärer

Hjalmar Mårtensson och Svante Sandblom, ordförande respektive styrelseledamot, föredrog
propositionen enligt handlingarna.

Mötet beslutade

att bifalla propositionen i sin helhet.

§ 19.4 Proposition angående andra läsningen av att låta styrelsen äska från investeringsfonden

Aron Allen och Hjalmar Mårtensson, vice ordförande respektive ordförande, föredrog propo-
sitionen enligt handlingarna.

Mötet beslutade

att bifalla propositionen i sin helhet.

§ 19.5 Proposition angående andra läsningen av definitionsändring av styrdokument

Styrelsepreses Samuel Eklund föredrog propositionen enligt handlingarna.

Mötet beslutade

att bifalla propositionen i sin helhet.

§ 19.6 Proposition angående policy för val

Vice ordförande Aron Allen och styrelseledamöterna Lisa Frediksson och Sofie Wigren före-
drog propositionen enligt handlingarna.

Emma Ekberg yrkade på

att skriva dagar istället för läsdagar i avsnitt 1.2.

Styrelsen jämkar sig med Emma Ekbergs yrkande.

Gustav Sjövall yrkade på

att byta skrivelsen i avsnitt 5.1, andra stycket, första meningen, från funktionär till
funktionär eller volontär.

Styrelsen jämka sig med Sjövalls ändringsyrkande.
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Mötet beslutade

att bifalla propositionen med Emma Ekberg och Gustav Sjövalls ändringsyrkande.

§ 19.7 Proposition angående motionsstoppet

Styrelseledamöterna Sofie Wigren och Lisa Fredriksson föredrog propositionen enligt hand-
lingarna.

Mötet upplystes även om att detta är en stadgeändring så den kommer behöva röstas igenom
två gånger.

Mötet beslutade

att bifalla propositionen i sin helhet.

§ 19.8 Proposition angående studerandeskyddsombudet

Hjalmar Mårtensson och Samuel Eklund, ordförande respektive styrelsepreses, föredrog pro-
positionen enligt handlingarna.

Ett förtydligade gjordes även gällande att det studerandesskyddsombud som syftades på i
denna proposition är det som ansvarar för frågor gällande arbetsmiljö och inte det studeran-
deskyddsombud som samvetsmästaren och likabehandlingsordförande agerar som gällande
psykosociala frågor.

Mötet beslutade

att bifalla propositionen i sin helhet.

§ 19.9 Proposition angående revidering av budget för verksamhetsåret 2023

Christopher Doggett samt Hjalmar Mårtensson, kassör respektive ordförande, föredrog pro-
positionen enligt handlingarna. De uppladdade handlingarna innehöll fel bilaga så Doggett
och Mårtensson visade istället upp den rätta budgetrevideringen som ligger som bilaga sist i
protokollet.

Mötet beslutade

att bifalla propositionen med den rätta budgeten.

§ 20 Motioner

§ 20.1 Motion angående Libo som Studerandeskyddsombud

Samvetsmästare Christoffer Moniz föredrog motionen enligt handlingarna.

Ordförande Hjalmar Mårtensson föredrog styrelsen motionssvar enligt handlingarna.

Mötet beslutade

att bifalla motionen i sin helhet.

§ 20.2 Motion angående jobbartröjor i Sexmästeriet

Sexmästare Sophia Stickel, vice sexmästare Tejal Kumra samt köksmästare Mattis Mattsson
föredrog motionen enligt handlingarna.

Styrelseledamot Sofie Wigren och vice ordförande Aron Allen föredrog styrelsen motionssvar
enligt handlingarna.

Motionärerna jämkade sig.

Allen yrkade på
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att avslå motionen för att anta motionssvaret

Mötet beslutade

att bifalla motionssvaret med Allens yrkande.

§ 20.3 Motion angående inköp av mikrofon

Nils Brasar och Rebecka Eldh föredrog motionen enligt handlingarna.

Lisa och Svante föredrog styrelsen motionssvar enligt handlingarna.

Mötesordförande Erik af Klinteberg yrkade på

att att ändra från mikrofon till mikrofon och tillbehör i att-satsen.

Motionärerna jämkade sig.

Vice ordförande Aron Allen yrkade på

att äska 2500 kr från investeringsfonden för inköp av mikrofon, pinne och tillbehör.

Motionärerna jämkade sig.

Mötet beslutade

att äska 2500 kr från investeringsfonden för inköp av mikrofon, pinne och tillbehör.

§ 20.4 Motion angående arbetskläder för KM & RM

Harald Caap och Lisa Nilén, kulturminister 2023 respektive kulturminister 2022, samt kassör
Christopher Doggett föredrog motionen enligt handlingarna.

Vice ordförande Aron Allen samt ordförande Hjalmar Mårtensson föredrog styrelsen motions-
svar enligt handlingarna.

Motionärerna jämkade sig inte.

Mötet diskuterade kulturministerns respektive reisemeisterns roll på sektionen och främst
under nollningen då de på senare år har haft en stor roll under denna. Diskussionen forsatte
sedan gällande att kulturminister är en mer betungade post än reisemeister vilket kan vara
en anledning till att ge kulturministern mer tack då i form av mer pengar till sin utklädnad.
Om motionen röstas igenom blir det upp till respektive års styrelse att varje år besluta om
hur mycket pengar de två respektive posterna ska få till sina utklädnader vilket ger dem
möjligheten att anpassa summan efter vad de anser är rimligt och behövs för just det året.

Mötet beslutade

att bifalla original motionen i sin helhet.

§ 20.5 Motion angående att ändra antalet Reisemeisters

Styrelseledamot Sofie Wigren, tidigare reisemeister, föredrog motionen enligt handlingarna.

Vice ordförande Aron Allen föredrog styrelsen motionssvar enligt handlingarna. Detta genom
att illusterar en tumme upp samtidigt som han tog en BeReal.

Mötet undrade om de var en emoji i motionssvaret. Allen svarade att så är fallet och att han
spenderade över en halvtimme på att hitta ett overleaf paket där man kunde ha emojis.

Mötet beslutade

att bifalla motionen i sin helhet.

§ 20.6 Motion angående köp fler skåp

Rebecka Jungåker, prylmästare, föredrog motionen enligt handlingarna.
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Lisa och Svante föredrog styrelsen motionssvar enligt handlingarna.

Motionärerna jämkade sig med motionssvaret.

Mötet beslutade

att bifalla motionssvaret i sin helhet .

§ 20.7 Motion angående reform av FNU

Samuel Berggren och Alma Kallstenius, näringslivsansvarig respektive vice näringslivsansva-
rig, föredrog motionen enligt handlingarna.

Samuel Eklund och Lisa Fredriksson, styrelsepreses respektive styrelseledamot, föredrog sty-
relsen motionssvar enligt handlingarna.

Motionärerna jämka sig med motionssvaret.

Mötet beslutade

att bifalla motionen med motionssvaret.

§ 20.8 Motion angående fler backvagnar

Sexmästare Sophia Stickel, vice sexmästare Tejal Kumra samt köksmästare Mattis Mattsson
föredrog motionen enligt handlingarna.

Sofie Wigren och Samuel Eklund, styrelseledamot och styrelsepreses, föredrog styrelsen mo-
tionssvar enligt handlingarna.

Motionärerna jämkade sig med motionssvaret.

Mötet beslutade

att bifalla motionssvaret i sin helhet.

§ 21 Funktionärsval

Mötet beslutade om att gå till § 21.8 Projektledare FARAD

§ 21.1 Inspektor

Mötet kom till denna punkt efter § 21.8 Projektledare FARAD.

Vice ordförande Aron Allen gick igenom valformailian.

Emma Ekberg och Linn Rydberg från valberedningen berättade hur nomineringsprocessen
gått till.

Styrelsen nominerade Mikael Persson Sundqvist som godtog nomineringen och sade att det
var en stor ära.

Persson Sundqvist presenterade sig och sa att om man vill att han som inspektor ska göra
något särskilt får man gärna meddela honom om detta. Han påpekade även att det tråkigt
nog inte blivit så mycket pingismatcher med studenterna under hans gångna mandatperiod
som inspektor.

Mötet beslutade
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att välja Mikael Persson Sundqvist till inspektor för läsåren 2023/2024 samt 2024/2025.

Mötet gick till § 8 Mötesinformation

§ 21.2 Styrelsepreses

Mötet kom till denna punkt efter § 8 Mötesinformation

Valberedningen nominerad Axel Orrhede som godtog nomineringen.

Orrhede presenterade sig.

Valberedningen plädderade för Orrhede.

Mötet beslutade

att välja in Axel Orrhede till styrelsepreses.

§ 21.3 Styrelseledamöter

Valberedningen nominerade Tyra Samenius Cortinez, Edvin Ahlström och Magdalena Ohls-
son. Samtliga godtog nomineringen.

Benjamin Halász kandiderade.

Samenius Cortinez presenterade sig över zoom.

Ahlström presenterade sig.

Ohlsson presenterade sig.

Halász presenterade sig.

Valberedningen pläderade för de kandidater som de nominerade.

Svante Wallseth pläderade för Halász.

Mötet beslutade

att välja in Tyra Samenius Cortinez, Magdalena Ohlsson och Edvin Ahlström till sty-
relseledamöter.

Mötet beslutade att gå till § 21.6 Vice cafemästare eftersom den nominerade skulle presentera
sig över zoom och för närvande var uppkopplad.

§ 21.4 Prylmästare

Mötet kom till denna punkt efter § 21.6 Vice cafémästare

Valberedningen nominerade Pontus Lindberg.

Eric Hansson nominerade Rebecka Jungåker som inte godtog.

Lindberg presenterade sig.
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Valberedningen pläderade för Lindberg.

Mötet beslutade

att välja in Pontus Lindberg till prylmästare.

Mötet ajournerades från kl 19.31 till 20.01 och återupptogs 20.02

§ 21.5 Utbildningsminister

Valberedningen nominerade Ludvig Wadenbäck.

Wadenbäck presenterade sig.

Mötet beslutade

att välja in Ludvig Wadenbäck till utbildningsminister.

§ 21.6 Vice cafémästare

Efter § 21.3 Styrelseledamöter gick mötet till denna punkt.

Valberedningen nominerade Emil Grunning.

Grunning presenterade sig.

Valberedningen pläderade för Grunning.

Mötet beslutade

att välja in Emil Grunning till vice cafémästare.

Mötet återgick därefter till § 21.4 Prylmästare

§ 21.7 Vice näringslivsansvarig

Valberedningen saknade nomineringar.

Då posten ej kommer att existera efter att protokollet justerats till följd av att § 20.7 Motion
angående reform av FNU röstades igenom tidigare på mötet valde mötet att ej tillsätta någon
till denna post.

Mötet beslutade

att se punkten som behandlad.

§ 21.8 Projektledare FARAD

Mötet gick till denna punkt efter § 21 Funktionärsval

Eric Hansson kandiderade.

Hansson presenterade sig.
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Ville Papic plädderade för Eric Hansson.

Mötet beslutade

att välja Eric Hansson till Projektledare FARAD för 2023.

Mötet ajournerades från måndagen den 24 april klockan 23.50 till tisdagen den 25 april
klockan 18.00 i MH:G och återupptogs klockan 18.00. Mötet gick då till § 21.1 Inspektor.

§ 21.9 Valberedningsledamöter

Valberedningens valberedning nominerade Nils Thorin och Tyra Samenius Cortinez.

Nils Thorin godtog inte.

Tyra Samenius Cortinez närvarade ej, men tillföljd av att hon valdes till styrelseledamot hade
hon meddelat att hon inte tänkte godta nomineringen till valberedningen.

Lisa Fredriksson kandiderade.

Victor Rasmussen kandiderade.

Rebecka Jungåker kandiderade.

Gustav Arvidsson, även känd som cofös Gustav, kandiderade.

Nils Thorin kandiderade.

Joar Gelin kandiderade över telefon.

Kandidaterna presenterade sig i ordningen de kandiderade varav Joar Gelin presenterade sig
över zoom.

Ordförande Hjalmar Mårtensson pläderade för Thorin i form av ett stand-up.

Mötesordförande Erik af Klinteberg yrkade på

att välja in 6 person istället för 5 person.

Mötet beslutade

att bifalla af Klintebergs yrkande.

Mötet beslutade

att välja in i klump.

Mötet beslutade

att välja in Lisa Fredriksson, Viktor Rasmussen, Rebecka Jungåker, Gustav Arvidsson,
Nils Thorin samt Joar Hedin till valberedningsledamöter.

Mötet återgick till denna punkt efter § 21.3 Studierådsordförande för teknisk nanovetenskap
för att välja sammankallande.

Mötet beslutade

att välja Victor Rasmussen till sammankallande för valberedningen.

Mötet återgick därefter till § 22 Övriga frågor
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§ 21.10Valberedningssuppleanter

Valberedningens valberedning saknade nomineringar.

Samuel Eklund kandidera.

Axel Orrhede nominerade Samuel Berggren som godtog.

Axel Orrhede nominerade Emil Svensson som godtog.

Ordförande Hjalmar Mårtensson yrkade på

att välja in tre stycken valberedningssuppleanter.

Mötet beslutade

att välja tre stycken valberedningssuppleanter.

Eklund presenterade sig.

Bergren presenterade sig.

Svensson presenterade sig.

Nils Brasar pläderade för Eklund. Detta eftersom Eklund ansåg att det inte var passande
att hans första hands val, Nils Thorin, pläderade för honom då Thorin tidigare under mötet
valdes till valberedningsledamot. Eklund valde därför den andra Nils som närvande på mötet
till att plädera för honom.

Christopher Doggett pläderade för Berggren.

Gustav Sjövall pläderade för Svensson.

Mötet beslutade

att välja in i klump.

Mötet beslutade

att välja in samtliga kandidater till valberedningssuppleanter.

§ 21.11Studierådsordförande för teknisk fysik

Valberedningen saknade nomineringar.

Samin Ahmed Chowdhury nominerade Erik Nord som godtog.

Nord presenterade sig.

Edvin Ahlström pläderade för Nord.

Mötet beslutade

att välja in Erik Nord till studierådsordförande för teknisk fysik.

§ 21.12Studierådsordförande för teknisk matematik

Valberedningen saknade nomineringar.

Emma Ekberg nominerade Kristina Sjöblom som godtog.

Sjöblom presenterade sig. Emma Ekberg pläderade för Sjöblom i ämbete av privatperson och
inte som valberedningsledamot.

Mötet beslutade

att välja in Kristina Sjöblom till studierådsordförande för teknisk matematik.
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§ 21.13Studierådsordförande för teknisk nanovetenskap

Valberedningen saknade nomineringar.

Erik Nord nominerade Jonathan Malmquist som godtog.

Malmquist presenterade sig.

Erik Nord pläderade för Malmquist.

Mötet beslutade

att välja in Jonathan Malmquist till studierådsordförande för teknisk nanovetenskap.

Mötet återgick till § 21.9 Valberedningsledamot för att välja sammankallande för valbered-
ningen

§ 22 Övriga frågor

Följande påstående lyftes ”Tagga Fejden!”

§ 23 Frågan om :s förträfflighet

Ett yrkande inkom från mötet:

Jag yrkar på

att är bäst.

Mötet beslutade

att bifalla yrkandet.

§ 24 MOFMA - mötesordförande förklarar mötet avslutat

Mötesordförande Erik af Klinteberg förklarade mötet avslutat klockan 21.38 den 25 april.

I -sektionen och dess medlemmars tjänst

Erik af Klinteberg
Mötesordförande

Hanna Areskoug
Mötessekreterare

Samin Ahmed Chowdhury
Justerare

Chistopher Doggett
Justerare
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Justerad Röstlängd

Namn Närvaro
Erik af Klinteberg §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1

– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Hanna Areskoug §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Lukas Gustavsson §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut

Magdalena Ohlsson §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Kajsa Ledesma Eriksson §1 – kom in, §19.2 – gick ut
Teodor Westholm §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.6

– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

William Lundgren §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Tejal Kumra §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.6 – gick ut, §21.5 – kom in, §21.11 – gick ut

Gustav Sjövall §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Ville Papic §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut
Eric Hansson §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1

– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Sofie Wigren §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Samin Chowdhury §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §21.8 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Samuel Eklund §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Lisa Fredriksson §1 – kom in, §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §19.3 –
kom in, §21.8 – gick ut, §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick
ut, §21.5 – kom in, §24 – gick ut

Aron Allen §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Axel Orrhede §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §20.1 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Erik Nilsson §1 – kom in, §17 – gick ut
Hjalmar Mårtensson §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1

– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §21.5 –
kom in, §24 – gick ut

Harald Caap §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Theodor Bernhold §1 – kom in, §19.2 – gick ut
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Pontus Thuresson §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.5
– kom in, §24 – gick ut

Linnea Sartorius §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4
– gick ut

Gustav Arvidsson §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Christopher Moniz §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.3
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Emma Engdahl §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §20.7 – gick ut, §20.7
– kom in, §21.8 – gick ut

Nils Thorin §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Samuel Berggren §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 –
kom in, §24 – gick ut

Wilma Söderbaum §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4
– gick ut

Neha Misra §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.3
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §21.5 –
gick ut

Sparf Nils Brasar §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Linn Rydberg §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §21.8 – kom in, §21.8 – gick ut
Pontus Lindberg §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4

– gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick ut
Alexandra Pykälistö §1 – kom in, §19.2 – gick ut
Isabella Ljung §1 – kom in, §15 – gick ut
Johan Furuhjelm §1 – kom in, §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 –

gick ut, §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut
Mattis Mattsson §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.2

– kom in, §21.6 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick ut
Lovisa Werselius §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §20.4 – gick ut, §21.1

– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §21.9 –
gick ut

Edvin Ahlström §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.2 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3
– kom in, §19.6 – gick ut, §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 –
gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick ut

Emil Svensson §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §21.6 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4
– gick ut, §21.5 – kom in, §21.5 – kom in, §24 – gick ut

Svante Sandblom §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Ludvig Wadenbäck §1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.1 – gick ut, §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 –
gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick ut

Cajsa Thulin §1 – kom in, §19.2 – gick ut
Christopher Doggett §8 – kom in, §19.2 – gick ut, §21.8 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.3

– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Benjamin Halász §8 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut
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Hannes Lövholm §10 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §20.4 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Emma Ekberg §11 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Rebecka Eldh §12 – kom in, §12 – gick ut, §16 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 –
kom in, §21.8 – gick ut, §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick
ut, §21.5 – kom in, §24 – gick ut

Alma Kallstenius §12 – kom in, §19.2 – gick ut, §20.4 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1
– kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24 – gick
ut

Samuel Ekström §17 – kom in, §19.2 – gick ut
William Östlund §18 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §20.1 – gick ut
Samuel Andersson §19.1 – kom in, §19.2 – gick ut
Sophia Stickel §19.1 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut,

§21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in,
§21.5 – kom in, §24 – gick ut

Kalle Ekström §19.2 – kom in, §19.2 – gick ut, §21.6 – kom in, §21.4 – gick ut,
§21.4 – gick ut

Rebecca Jungåker §19.2 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §20.7 – gick ut,
§21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24
– gick ut

Lisa Nilén §19.2 – kom in, §19.2 – gick ut, §19.3 – kom in, §20.7 – gick ut
Waldemar Kulle §19.3 – kom in, §21.8 – gick ut, §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut,

§21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §21.10 – gick ut
Erik Bessö §19.9 – kom in, §21.8 – gick ut
Lisa Stenlund §20.2 – kom in, §21.8 – gick ut
Love Mattsson §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in,

§21.10 – gick ut
Kristina Sjöblom §21.1 – kom in, §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut,

§21.5 – kom in, §24 – gick ut
Erik Nord §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24

– gick ut
Erica Fritz §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut
Oskar Larsson §21.1 – kom in, §21.1 – gick ut
Karolina Krüger §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut
Maja Svensson §21.1 – kom in, §21.1 – gick ut
Ida Heijmink §21.1 – kom in, §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut
Victor Rasmussen §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24

– gick ut
Maja Svensson §21.1 – kom in, §21.6 – gick ut
Axel Laudon §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut
Erik Åskag §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24

– gick ut
Ellie OBrien §21.1 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24

– gick ut
Oliver Larsson §21.1 – kom in, §21.6 – gick ut
Jonathan Malmquist §21.2 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24

– gick ut
Moa Arvidsson §21.3 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut
Svante Wallseth §21.3 – kom in, §21.4 – gick ut
Tindra Palmér §21.6 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in, §24

– gick ut
Olle Settergren §21.4 – kom in, §21.4 – gick ut, §21.4 – gick ut, §21.5 – kom in,

§21.9 – gick ut
Anton Sundström §21.5 – kom in, §21.9 – gick ut



Budget 2023 reviderad VT23 - Sammanställning av rambudget

Budgetförslag 2023
Kostnadsställe Intäkter 2023 Kostnader 2023 Resultat rev vt

ADM1: Administration 83 250,00 kr −99 972,50 kr −16 722,50 kr
ADM2: Styrelsen, nämnden och små utskott 8 000,00 kr −124 850,00 kr −116 850,00 kr
CAF1: Hilbert Café 1 040 000,00 kr −877 430,00 kr 162 570,00 kr
FNU1: F-sektionens näringslivsutskott 250 000,00 kr −98 000,00 kr 152 000,00 kr
FNU2: FARAD 195 000,00 kr −53 220,00 kr 141 780,00 kr
KUL1: Kulturministeriet - Allmän 73 000,00 kr −176 800,00 kr −103 800,00 kr
KUL2: Kulturministeriet - Atleterna 8 000,00 kr −70 600,00 kr −62 600,00 kr
KUL3: Sångarstriden 10 000,00 kr −20 900,00 kr −10 900,00 kr
LIK1: Likabehandlingsutskottet 0,00 kr −19 900,00 kr −19 900,00 kr
NOL1: Nollningen 568 500,00 kr −648 700,00 kr −80 200,00 kr
PRY1: Prylmästeriet 217 000,00 kr −189 600,00 kr 27 400,00 kr
PRY2: F-bilen 17 000,00 kr −37 277,00 kr −20 277,00 kr
SAN1: Sanningsministeriet 1 000,00 kr −33 100,00 kr −32 100,00 kr
SEX1: Sexmästeriet 487 900,00 kr −544 780,00 kr −56 880,00 kr
STU1: Studierådet 14 000,00 kr −34 390,00 kr −20 390,00 kr
JUB1: Jubiléet - Bal 0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr
JUB2: Jubiléet - Allmänt 0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr

Resultat 2 972 650,00 kr −3 029 519,50 kr −56 869,50 kr


